
Raport cle activitate pe anul Z0Z3

Consiliul Local Hdrman jucl Bra;ov

Consilier Local Hosu Viorel

conform ouc nr. 5712019 art. 225 ahn. (2),(3) privind codul
Administrativ, fiecare cosilier local are obligalia de aprezentalainceputul
fiecdrui an un raport referitor la activitatea depusf, in anul precedent.

Am fost ales in Consiliul Local Hdrman pe listele Alianlei Electorale
PSD-ALDE, fiind membru AILDE.

De la alegerea mea in Consiliul Local in tot acest timp am avut intalniri
periodice cu locuitorii comunei. Am discutat despre necesiiafile comunitafii
privind irnbundtalirea serviciilor, modernrzareanlititalitor Ei a infrastructurii
din loczLlitatea Hdrman Ei satul podu Oltului.

Am fost ales de catre colegii din Consiliu Local sa fac parte din
Comisia de specialitate pentru programe de dezvoltar economico-sociald
Amenaj area teritoriului si urbanism, Buget-finante, Adminis trarea
Patrimoniului public si privat al r omunei, agriculturd, silviculturd,
gospodarire comunald, proteclfia mediului, servicii si comerf.

Arn fost ales sd fac parte din Cornisia mixtd., care are scopul de a purta
disculii cu toate instituliile ;i lbctorii implicali pentru imbundt6firea
Serviciului public de transport local, avAnd ca operator RAf' BV SA Brasov.

ln cadrul comisiei am avut intalniri cu conducerea RAT BV Bra"" itcu locuitorii cornunei Hdrman, (cdl6torii) pentru a implementa un program
cAt mai eficient gi mai mullumitor pentr, .alato.ii care folosesc aceste
mijloace de transport.

Am elaborat programul de transport pe ruta 511 (care ulterior a fostnrodificilt) qi am suslinut prelungirea .urc.i ; And in zonaGara Brasov, Eiinfinlarea de rroi stalii in localitaiea I{irman si intre H6man gi podul Oltr-rlui.
Am parlicipat la toate Eedinfel: de Consiliul Local ordinare sau extna-
ordinare precum Ei la gedinfele, din comisia de specialitate.



Am luat cuvantul de cAte ori am crezut ca este necesar sd intervin
asupra unui proiect gi am adus unele amendamente la acele proiecte de
Hotarari la care am crezut c[ este necesar.

Am fost prezent la toate; solicit[rile care mi-au fost
executivul primariei.

adresate de cdtre

Am susfinut Proiecte de Hotarari in cadrul;edinfelor cum ar fi:
proiectul de buget pe anul 2023, unde am avut unele amandamente
proiectele de rectificiiri bugetare din cursul anului cu amendamente
proiectele de investilii din fonduri atrase pe razagAT Hdrman
proiectele de investil:ii amenajari Ei reparafii la infrastructurd din
fonduri proprii pe raz\aUAT Hdrman
proiectele privind investifii si repara{ii in unitalile de invdfdmant gi
acordarea de burse elevilor
am participat la receprtionarea unor drumuri sau a unor cote par{i de
drum din noile planurri urbanistice de pe razauAT Hdrman
am suslinut fermierii din Hdrman la solicitarile acestora

Consider c[ funclia de C]onsilier Local nu constd doar ?n parliciparea la
sed in{e, de aceea, de fiecare dat[ cAnd am avut ocaziasaLl am fost solicitat amparticipat la intAlnirile cu cetdlenii gi am ascultat cu rnare atenfie pdrerile
acestora.

28.0s.2024


